
Zápisnica a uznesenie z výborovej schôdze KCHF konanej  

21.7.2020 Topolčianky 

Prítomný: podľa prezenčnej listiny 

  Ján Maruščák, Ján Čurlík, Ľubomír Kmeťo, Marek Sirotný,  Peter Grellneth, Peter Chrúst, 

Tibor Gešvandtner, Karol Smrek, Jozef Ďuriš 

DR: Ivan Horňáček, Martin Jánošík 

Ospravedlnený: Ferdinand Hlinický,   

Prítomných 9 členov z 9 – výbor je uznášania schopný. 

Program:  

1)  Otvorenie a schválenie programu schôdze výboru KCHF 

2)  Kontrola predchádzajúcich uznesení 

3) Organizácia a zabezpečenie MFK 2020 Topolčianky 

4) Rôzne 

5) Prejednanie žiadostí o prijatie za členov KCHF 

6)  Prijatie uznesení a záver 

 

Bod 1 

- Predseda klubu privítal prítomných otvoril schôdzu výboru, prečítal program schôdze 

a poveril písaním zápisnice: M. Sirotný. Overovatelia I. Horňáček , J. Maruščák. 

 

Za hlasovalo 9 členov za, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

Bod 2 

- Predseda skonštatoval že úlohy a uznesenia sa priebežne plnia.  

- Pre pandémiu COVID19 neprebehli všetky spádové schôdze kde sa mali voliť delegáti 

na konferenciu. Je nutné preveriť či sa musí uskutočniť konferencia KCHF ešte tento 

rok, nakoľko nie je isté ako sa bude daná situácia ďalej vyvíjať.  Úloha pre DR zistiť či 

konferencia musí biť tento rok, alebo sa dá odložiť - Jánošík  

Bod 3  

Gešvandtner 

- Na miesta konania MFK boli rôzne návrhy. MFK 2020 sa bude konať v Topolčiankach 



- Prejednali sme organizačné body potrebné pre aktualizáciu štatútu MFK – 

Organizačný výbor, predstavenstvo,  rozhodcovia ,prehodnotenie nominácie jedincov 

s vodičmi na MFK. 

- Zabezpečenia ubytovania 

- Pozvať významných hostí z radov členov KCHF (Chvála, Urban, Frivaldský, Grellneth 

st., Rapaič, Ábel, Surma, Sluka, Černý) 

- Organizácia chovného zvodu (Sobota) 

- Organizácia zasadnutia ISHV (Piatok , Sobota) 

Bod 4 

Smrek - Na regionálne súťaže by bolo vhodné aby klub delegoval aspoň časť rozhodcov.  

Gešvandtner – o tomto bode dáme hlasovať na konferencii KCHF. 

Grellneth - informoval o Klubovej výstavy z L. Rovňe je v pluse, bude sa ešte platiť poplatok 

na SPZ za udelenie titulov. 

- Apeluje na aktivistov aby pomohli zaktualizovať zoznam členov v spádových 

oblastiach, pretože nie všetky údaje sú k dispozícii hlavne čo sa týka GDPR 

- Žiadosti na členstvo KCHF vypísané vo Worde, nie perom pretože veľa údajov je 

nečitateľných 

Sirotný – rozdeliť si úlohy (kompetencie) kto bude mať na starosti kompletné organizovanie 

výstav , bonitáciách a skúškach  KCHF 

Čurlík , Kmeťo – navrhujú zakúpiť 2ks čítačku čipov, nakoľko sa 1ks vyraďuje z evidencie pre 

nefunkčnosť. 

Za hlasovali 9 prítomných členov výboru          

Čurlík – pozýval na výbor chovatelov a to p. Martinko a p. Berežný na podanie vysvetlenia 

párenia v čase kľudu v chove. Obaja boli kontaktovaný p. Čurlíkom. Ani jeden sa nedostavil. 

Obom chovateľom ako aj obom jedincom „Nero Vlčí potok SPKP 9884“ a „Cila Kamenný dvor 

Bretejovce SPKP 11435“ je aj naďalej dočasne pozastavené vydávanie odporúčanie na 

párenie až do podania vysvetlenia (ktoré bolo schválené na predchádzajúcom výbore). Obaja 

budú pozvaný ešte raz na výbor, ak sa nedostavia alebo nepodajú vysvetlenie výbor KCHF 

príjme adekvátne opatrenia na dodržiavanie chovateľského poriadku KCHF a predloží na 

najbližšiu konferenciu na schválenie.  

Za hlasovali 9 prítomných členov výboru              

- Pán MvDr. Valent Ledecký pôjde do dôchodku a bude končiť s posudzovaním BDK. 

Máme už žiadosť od MvDr. Krupu a Michalák o posudzovanie BDK za sumu 10eur čo 

by bolo zasielané na dobierku majitelovy posudzovaného jedinca, v žiadosti 

podrobne opisujú akou formou bude prebiehať vyhodnocovanie ako aj prípadné 

nejasnosti.  



Za hlasovali 9 prítomných členov výboru          

Gešvandtner – 29.8.2020 sa uskutoční Memoriál Braňa Porubčanského vo Vrátnej doline. 

Bude sa jednať o prácu na umelých stopách, na konci s trenažérom. Usporiada spádová 

oblasť Žilina . 

      

Bod 5 

Grellneth : Prišla žiadosť na členstvo z DE – budeme sa dotazovať či je daný pán členom 

v domovskej krajine (KGBS aleno Hirschmann). 

Grellneth : došli prihlášky do klubu – prečítal všetkých a predložil zoznam 

Zoznam prijatých prihlášok na 15 nových členov klubu KCHF: 

 

Pavlák Miroslav 

Matejovič Adrián Ing. 

Hrehor Tomáš 

Matušík František 

Mráz Patrik 

Hajduk Tibor 

Štáliková Mária 

Šimún Ondrej Bc. 

Pagáč Peter 

Kocúrková Kristína 

Škorvagová Mariana 

Lorenc Michal 

Hlavička Ľubomír 

Reichhardt Raimund Dr. 

Pšida Jozef 

 

5.- Výbor schvaľuje prijatie 15 nových členov podľa zoznamu. 

Za hlasovalo 9 členov, proti 0, zdržalo sa 0. 

 

 

Bod 6 

1.1 Hlasovaním bolo prijaté a schválený programu schôdze, ktorým zapisovateľom 

zápisnice je Marek Sirotný a overovatelia Horňáček, Maruščák. 



 

4.1 Schvaľuje zakúpiť 2ks čítačku čipov 

4.2 Aj naďalej je dočasne pozastavené vydávanie odporúčanie na párenie pre 

jedince  „Nero Vlčí potok SPKP 9884“ a „Cila Kamenný dvor Bretejovce SPKP 

11435“ a ich  majitelov: p. Martinko a p. Berežný 

4.3. Výbor schválil žiadosť od MvDr. Krupu a Michalák o posudzovanie BDK. 

5.1 Výbor hlasovaním prijal 15 nových členov. 

 

 

Dňa: 21.7.2020 Topolčianky 

         Zapisovateľ            Overovatelia 


